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PROTOKÓŁ NR XIII/25 

z obrad XIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 28 maja 2025 

roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani 

Moniki Stefańskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 15 

 Radnych obecnych na Sesji – 15 

 Sesję rozpoczęto o godz. - 12.00 

 Sesję zakończono o godz.- 13.15 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Bobrowska Katarzyna 

2. Boć Edward 

3. Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Gutowski Krzysztof 

6. Kalinowska Anna Marzenna 

7. Kowzon Wojciech Karol 

8. Łynka Małgorzata 

9. Niewiarowski Andrzej  

10. Rogowska Marzena  

11. Siejda Tomasz 

12. Stefańska Monika 

13. Szymkiewicz Mariusz 

14. Świderska Katarzyna 

15. Wielgat Mariusz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 



4. Informacja nt. efektów działań związanych z przekształceniem prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w prawo własności za 2024 rok. 

5. Analiza wykonania budżetu Miasta Grajewo za I kwartał 2025 roku. 

6. Perspektywy rozwoju zasobu mieszkalnego spółki TBS. 

7. Informacja dotycząca realizacji planów zagospodarowania przestrzennego miasta. Stan 

bieżący i zamierzenia. 

8. Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Grajewie. 

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi za 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2025 – 2033 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

13. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miasta Grajewo. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie XIII Sesji Rady Miasta. 

 

 

ad 1 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XIII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum 

stwierdziła, że na 15 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 15 

radnych, co stanowi kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta / stanowi załącznik  nr 3 do 

protokołu/. Wobec braku wniosków i uwag przeszła do jego realizacji                                                      

w przedstawionym brzmieniu. Sprawdziła kworum - na sali obrad znajdowało się 15 radnych. 

ad 3 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad, zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji 

Państwa Radnych są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które 

zostały podjęte podczas XI Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne 

/informacje stanowią załącznik nr 4 do protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami 

miasta oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. 

reprezentowania miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie                               



z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od 

poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 28 kwietnia 2025 roku do dzisiaj 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku pytań  zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XI Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Miasta z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie 

międzysesyjnym ,tj. od dnia 25 kwietnia 2025 roku do dzisiaj oraz informacje                               

z realizacji uchwał podjętych na XI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

ad 4 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

efektów działań związanych z przekształceniem prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości w prawo własności za 2024 rok / informacja stanowi załączniki nr 7 

protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii na temat informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Z uwagi na problem techniczny systemu e-sesja ogłosiła przerwę w obradach ( od godz.12.30 

do godz.12.40). Po przerwie wznowiła obrady i przeszła do realizacji porządku obrad XIII 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta. Sprawdziła kworum i poinformowała, że w obradach bierze 

udział 15 radnych. Następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem informacji na temat efektów działań związanych z przekształceniem prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo własności za 2024 rok. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednoglośnie przyjęła informację na temat 

efektów działań związanych z przekształceniem prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości w prawo własności za 2024 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 



ad 5 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

wykonania budżetu Miasta Grajewo za I kwartał 2025 rok  /informacja stanowi załączniki 

nr 10 protokołu/. Zwróciła się  z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii na temat informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji na temat 

wykonania budżetu Miasta Grajewo za I kwartał 2025 rok. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła informację na temat 

wykonania budżetu Miasta Grajewo za I kwartał 2025 rok  efektów działań związanych 

z przekształceniem prawa użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo własności 

za 2024 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

ad 6 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dot.  perspektyw rozwoju zasobu 

mieszkalnego spółki TBS /załącznik nr 12 do protokołu/.  Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii na temat przedmiotowych informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji  na temat 

perspektyw rozwoju zasobu mieszkalnego spółki TBS . 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła informację na temat .  

perspektyw rozwoju zasobu mieszkalnego spółki TBS .  

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 



ad 7 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dot. realizacji planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta. Stan bieżący i zamierzenia. /informacja stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii na temat przedmiotowej 

informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji  

realizacji planów zagospodarowania przestrzennego miasta. Stan bieżący i zamierzenia. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat realizacji planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta. Stan bieżący i zamierzenia 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

ad 8 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dot. informacji na temat 

działalności w 2024 roku Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                      

w Grajewie /informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii na temat przedmiotowej informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji  na temat 

działalności w 2024 roku Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                         

w Grajewie.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie  przyjęła informację na  temat 

działalności w 2024 roku Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 



ad 9 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dot. sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi za 2024 rok 

Grajewie /załącznik nr 17 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii na temat 

przedmiotowej informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania                       

z realizacji programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi za 2024 

rok. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi za 2024 rok. 

 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

ad 10 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwał. 

ad 10a 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Grajewo na 2025 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii   w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/94/25                        

w sprawie   zmian w budżecie Miasta Grajewo na 2025 rok. 

 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 



Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

ad 10b 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2025 – 2033. Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                                   

o przedstawienie opinii   w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 maja 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały                   

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2025 – 2033. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/95/25                                          

w sprawie   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2025 – 

2033. 

 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

ad 11 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym. oraz odpowiedziach 

na nie /wykaz stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt 

porządku obrad za zrealizowany. 

ad 12 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii 

przedstawionego sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie pod 

głosowanie. 

 



Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

ad 13 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XII zwyczajnej Sesji Rady 

Miasta, który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, 

a obecnie znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści protokołu. Wobec braku zgłoszeń zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XII/25 z obrad 

XII zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 25 kwietnia  2025 roku – bez wprowadzania 

zmian w jego treści. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

ad 14 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa 

Radnych jest dokument pn.: „Analiza cen ofertowych w przetargu  na odbiór odpadów - 

Grajewo 2020-2025. Następnie zapytała, czy  w tym punkcie porządku ktoś chciałby zabrać 

głos? O głos poprosił Wiceprzewodniczący Rady p. K. Gutowski . 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof  Gutowski 

Podziękował Panu Burmistrzowi za ustalenie terminu spotkania z mieszkańcami okręgu 

wyborczego nr 6. Następnie powiedział, iż przewiduje, że na tym spotkaniu zdominuje 

kontrowersyjny temat dot. budowy na terenie miasta biogazowni. Kontynuując wątek 

tematyczny powiedział, że zakłada, iż wezmą w nim udział również mieszkańcy z okręgu 

wyborczego nr 7. Dodał, że w ubiegły czwartek spotkał się z właścicielami działek 

położonych pomiędzy ulicami: Braci Świackich - Piłsudskiego – M. Dąbrowskiej, którzy 

wyrazili swoje obawy odnośnie planowanej budowy biogazowni. Będąc przy głosie zaprosił 

wszystkich chętnych do udziału w tym spotkaniu - 3 czerwca 2025 r. godz. 18.00, 

skrzyżowanie ul. Lawendowej  z ul. Jaśminową. Dodał, że na spotkaniu, które odbyło się                      

w ubiegły czwartek, została przekazana informacja, że Inwestor złożył już wniosek o wydanie 

decyzji środowiskowej. Poprosił Burmistrza o odpowiedź, czy to jest prawda?  

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz 

Podziękował Panu K. Gutowskiemu za „dobre intro, dobre wejście”. Potwierdził, że Inwestor 

złożył wniosek o wydanie decyzji środowiskowej. Dodał, że Miasto jako organ 

administracyjny proceduje zgodnie z obowiązującymi przepisami KPA. Poinformował, że 

decyzja wymaga uzgodnień, między innymi z GDOŚ, Wodami Polskimi, Sanepidem, Dodał, 

że decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach jest wydawana na wniosek Inwestora, który 

planuje realizację przedsięwzięcia. Kontynuując wypowiedź zapewnił, że wszystko odbywa 



się w sposób transparentny. Powiedział, że czasami wystarczy zadzwonić, zapytać się, a nie 

czekać do sesji, tylko dlatego, że jest ona nagrywana. Zapewnił, że jako Burmistrz uważnie 

wsłuchuje się w głos każdego mieszkańca i dla niego każda ulica na terenie miasta jest ważna. 

Dodał, że już na jesieni rozpoczną się prace nad nowym budżetem miasta, głównie nad 

załącznikiem zadań inwestycyjnych. Poinformował, że Pani Radna Stefańska złożyła już 

wniosek o wykonanie dokumentacji projektowej kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej 

w ulicy Cudro. Ponadto poinformował o planowanych inwestycjach na innych ulicach, 

między innymi:  

- przebudowa sięgacza na ul .Kolejowej; 

- ul. Skośna, 

- ul. Kolektorowa ( czekamy na odpowiedź Marszalka Województwa Podlaskiego); 

-  sięgacze na ul Geodetów 

- jesteśmy przygotowani do realizacji zadania związanego z przebudową ciągu ul. 3 - go   

Maja- Koszarowej – Krasickiego- 9. Pułku Strzelców Konnych.  

Stwierdził, że z punktu widzenia mieszkańców wszystkie te zadania są bardzo ważne                           

i potrzebne. Dodał, że budowa biogazowni to sprawa Inwestora, którego czekają jeszcze 

konsultacje społeczne. Jeszcze raz zwrócił uwagę, że stroną w sprawie on  nie jest  Dodał, że 

na jednej z poprzednich sesji radni wizytowali inwestycje newralgiczne, w tym teren na 

którym Inwestor ubiega się o budowę biogazowni. Dodał, że podczas planowanego spotkania 

z mieszkańcami - 3 czerwca 2025 r.  będą mogły odbyć się wstępne  konsultacje społeczne 

przy udziale Inwestora. Zwrócił uwagę, że nikt nie protestował, gdy powstawała biogazownia 

OSM „Mlekpol”. Podkreślił, że wszystkie działania w tej sprawie miały i mają transparentny 

charakter i wola mieszkańców jest tu bardzo istotna.  Jeszcze raz podkreślił, że w związku                    

z tym, że wokół budowy biogazowni narosła fala dezinformacji Państwo Radni mogli 

osobiście poznać planowaną lokalizację w ramach przeglądu inwestycji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof  Gutowski 

Ad vocem odpowiedział, że nie chodzi mu o podgrzewanie tematu, i dlatego nie podnosił jego 

na poprzedniej sesji, a to dlatego, że wówczas nie było pytań ze strony mieszkańców. Dodał, 

że temat został wywołany z inicjatywy właścicieli działek. Poinformował, że ma przed sobą 

slajd przedstawicieli Inwestora, który określa ścieżkę postepowania ( kamienie milowe 

projektu), które następnie odczytał: 

1/ analiza projektu , 

2/spotkanie z Burmistrzem Grajewa, 

3/spotkanie z Radą Miasta Grajewo, 

4/ spotkanie z mieszkańcami, 

5/ zabezpieczenie tytułu prawnego działki,  

6/ złożenie karty informacyjnej przedsięwzięcia, 

7/potencjalna ocena oddziaływania na środowisko, 

8/wystąpienie o warunki zabudowy. 

Stwierdził, że 4. Krok ( spotkanie z mieszkańcami) został pominięty i obecnie jesteśmy już 

przy 7. punkcie . Dodał, że mieszkańcy obawiają się, że może coś powstać bez konsultacji                                       

z nimi.  

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz 



Ad vocem podziękowała Panu Radnemu Gutowskiemu za podpowiedź i zaproponował by 

spotkaniu w dniu 3 czerwca  w okręgu nr 6 i 7  nadać formę wstępnych konsultacji 

społecznych z przedstawicielami Inwestora, czyli firmy Green Genius.  

Wiceprzewodniczący Rady, p. Krzysztof  Gutowski 

Odpowiedział, że pomysł jest dobry. Będąc przy głosie poruszył temat zalewania ulicy 

Lawendowej. Stwierdził, że problem wymaga podjęcia  niezwłocznych działań.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Podkreśliła, że w związku z tym, że sesje rady są nagrywane ułatwia to mieszkańcom 

zapoznanie się z prowadzonymi dyskusjami. Dodała, że radni nie kierują się przesłanką bycia 

aktywnym właśnie na sesji, lecz zadając pytania mają na uwadze to, że informacja dotrze do 

większości mieszkańców. Rada Miasta chce być transparentna i informować mieszkańców                        

o swoich działaniach.  

Pan Krzysztof Waszkiewicz- Zastępca Burmistrza 

Poinformował, że przekazał Państwu Radnym materiały poglądowe dot. „Analiza cen 

ofertowych w przetargu na odbiór odpadów- Grajewo 2020-2025” / informacja /stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu/. Podkreślił, że aktualnie mamy dobrą cenę za odbiór odpadów 

- na poziomie roku 2023. Poinformował, że Spółka PUK zwarła umowę konsorcyjną z firmą 

KOMA i będzie równoprawnym konsorcjantem zachowując 2/3 rynku. Powiedział, że 

żadnych podwyżek z tego tytułu nie będzie.  Prezes Spółki „Biom” również zapewnił, że 

żadnych podwyżek w Zakładzie Zagospodarowania Odpadów w Koszarówce w najbliższym 

czasie  nie będzie. Natomiast mogą grozić różne konsekwencje z tytułu nieprzestrzegania 

obowiązujących zasad przy segregacji odpadów. Poinformował, że są oficjalne sygnały                           

z Koszarówki, że pogarsza się jakość odpadów sortowanych, szczególnie ze Spółdzielni 

Mieszkaniowej. W związku  z tym grożą konsekwencje, co może skutkować podwyższeniem 

opłat. Dodał, że zasób ten obsługuje Spółka PUK . Planowana jest akcja edukacyjna, by 

sposób sortowania odpadów był przestrzegany, zgodnie z obowiązującymi przepisami. Temat 

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. Następnie stwierdził, że w pełni jest 

zrozumiałe, że radni „walczą’ o interesy mieszkańców, ale po dzisiejszym posiedzeniu 

Komisji wiedzą doskonale jak skomplikowana jest sytuacja finansowa Spółki PEC, o czym 

informował jej Prezes p. Marek Grzybowski. Powiedział, że nie mamy pewności, czy plany 

naprawcze się zmaterializują, jeśli powstaną jakieś przeszkody. Zaproponował, żeby temat 

Spółki PEC został wprowadzony na kolejnej sesji rady, ponieważ od 01 czerwca Zarząd 

Spółki na wniosek Rady Nadzorczej będzie dwuosobowy. Wiceprezesem Spółki  PEC będzie 

p. Krzynówek. Dodał, że w związku z tym, że Prezes, p.  Marek Grzybowski jest na etapie 

rozpoznawania sytuacji i pogłębiania wiedzy, gdzie wiele spraw jest „delikatnej” natury 

zaproponował, by spraw PEC-u nie poruszać na dzisiejszej sesji - jako dodatku w sprawach 

różnych, tylko wprowadzić do porządku przyszłej sesji - jako osobnego punktu pn.: 

„Omówienie sytuacji PEC Sp. z o.o. w Grajewie”, by w sposób bardziej zorganizowany 

przedstawić ten temat mieszkańcom. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji poinformowała, że pozostali radni którzy 

zamierzają spotkać się z mieszkańcami w swoich okręgach wyborczych, w sprawie terminu 

powinni konsultować się z Burmistrzem. 



ad 15 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13.15 zamknęła XIII zwyczajną Sesję 

Rady Miasta Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XIII zwyczajną Sesję 

Rady Miasta Grajewo”. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała 

 

 

Barbara   Poniatowska 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 Monika Stefańska 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/290/rada-miasta-grajewo.htm 

 

 

 

 

 

 

 


